
ZÁPIS Z JEDNÁNÍ

KOMISE MĚSTSKÉ ČÁSTI Č. 24
Staré Hodolany a Bělidla

Č. 12 / 2023 06. 12. 2023 / 17:30 hod.

I. PREZENCE

Přítomni: Lubič Martin, akad. soch., Schneider Otto, Ing. arch., Hloužek Petr, Reichová Dagmar, Ing.,
Přerovský Martin, Mgr., Grepl Jan, Mgr., Stankuš Miloslav, Ing., Švancarová Iveta, Losert
Svatopluk

Omluveni: Gottwald Jan, Hájková Radka, Mgr. BCBA

Hosté: Tomáš Arnošt, MPO

II. PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI

1 Schválení programu schůze

2 Vystoupení zástupců MPO, PČR

3 Vystoupení hostů

4 Kontrola požadavků z minulých zápisů
Starší požadavky

Zápis č. 6/2023 ze dne 07. 06. 2023: Více košů na psí exkrementy - V realizaci
Zápis č. 8/2023 ze dne 02. 08. 2023: Žádost o přemístění dopravní značky na ulici Táboritů - Předáno
Zápis č. 8/2023 ze dne 02. 08. 2023: Požadavek na opravu vozovky a zabezpečení vyšší bezpečnosti a
funkčnosti křižovatky - Předáno
Zápis č. 8/2023 ze dne 02. 08. 2023: Doplnění stromu u lavičky - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 06. 09. 2023: Požadavek na umístění kontejneru na kovový odpad - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 06. 09. 2023: Problematický kontejner na oděvy - Předáno
Zápis č. 9/2023 ze dne 06. 09. 2023: Zahájení koncepčního řešení stavu ulic Purkyňova, Sladkovského,
Geislerova - Předáno

5 Projednávané záležitosti

5.1 Neúnosná situace v prostoru před ZŠ Řezníčkova
Mgr. Gabriela Kocourková informuje o neustále se zhoršující situaci v prostoru před základní školou ZŠ
Řezníčkova, na zídce a směrem ke školní jídelně. Sděluji, že opakovaně se tam scházejí pochybné osoby, a to
často už od odpoledních a podvečerních hodin, popíjejí alkohol, dělají hluk. Namátkou 14. 11. 2023 tam v 16:30
pokuřovala parta marihuanu, v 18 hodin si dva muži aplikovali nitrožilně nějakou látku, a pak se tam několik
hodin povalovali.
Kromě toho tyto osoby často prostranství znečistí (zejména podloubí jídelny, kam chodí vykonávat potřebu),
zanechají po sobě rozbité lahve a jiný odpad. 
Přes den se v tomto prostoru pohybují školáci, přecházejí do jídelny a zpět, čekají na rodiče, hrají si. 
 
Komise projednala a ve spolupráci se zástupcem MPO sděluje, že v případě podobného incidentu je potřeba
neprodleně podat informaci prostřednictvím linky 158 Policii ČR, která má na starosti prevenci drogové
kriminality.

5.2 Žádosti o výjimku z nočního klidu.
Je nový formulář, který slouží k žádosti o výjimku z nočního klidu pro případné akce, pořádané KMČ. Změna
oproti minulým letům je v tom, že tento formulář je potřeba vyplnit pro každou akci samostatně (kolik akcí, tolik



vyplněných formulářů).

5.3 Odsouhlasení navýšení rozpočtu na značky u Bystřičky
Ke zlepšení komfortu při rekreačním pobytu na pravém břehu Bystřičky jsme z prostředků KMČ pořídili tabule se
žádostí cyklistům, aby využívali cyklostezku na levém břehu. Bylo potřeba navýšit počet z původně
uvažovaných 5ks na 7 ks. Komise souhlasí s navýšením prostředků z rozpočtu, které byly odsouhlaseny na
dubnové schůzi ve výši 25 671,- na konečných 27 800,-.

5.4 Zpráva o čerpání rozpočtu
Naložení s rozpočtem na rok 2023 je následující:

v rámci nákupu služeb a oprav, tzv. ,,provozní peníze", kde je k dispozici 150 000,- Kč: podpora na aktivity ve
spolupráci se SK Sigma Hodolany 70 000,- Kč, na SOUSEDSKÉ SETKÁNÍ NA BĚLIDLECH 22 333,- Kč,
varhaní koncerty 15 000,- Kč, 7 tabulí u Bystřičky 27 723,- Kč, příspěvek jubilantům na dárkové balíčky 11 700,-
Kč, lampionový průvod - spolupráce se Sokolem Hodolany 1500,- Kč 
na opravy, tzv. "estetizaci", kde je k dispozici 300 000,- Kč: oplocení asfaltového hřiště u Bystřičky 275 674,- Kč,
vylepšení a doplnění sportovního mobiliáře 18 236,- Kč, na úklid asfaltového a dětského hřiště před
sousedskými slavnostmi 6 583,10 Kč
na opravy komunikací, tzv.,,chodníkovné", kde je k dispozici 150 000,- Kč: oprava části chodníků na Staré Vísce
v maximálním rozsahu, umožněném částkou

5.5 Termíny schůzi v roce 2024
Držíme pravidlo1. středa v měsíci s výjimkou května, kdy se sejdeme 3. středu, tedy 15. květena 2024. 

6 Vyjádření komise k žádostem od odborů MMOl

6.1 Žádost o vyjádření S-SMOL/147712/2023/OMAJ/Lex
Komise nemá námitek proti vyhovění  "Žádosti o nájem pozemku" za účelem umístění reklamní tabule OHLA
ŽS, a.s., na Tovární ulici

6.2 Žádost o vyjádření - S-SMOL/258695/2016/OMAJ/Cih
KMČ nemá námitek proti vyhovění žádosti Ministerstva obrany o prodej pozemků v k. ú. Chválkovice.

7 Nové požadavky

1 Kontejner na olej

Na základě podnětu obyvatel žádáme o umístění kontejneru na olej v oblasti mezi ulicemi Stará Víska a
Tyršova/Bartošova

2 Tabulky označující názvy ulic

Žádáme o kontrolu umístění tabulek, označujících názvy ulic v naší místní části.
Na řadě míst je postrádáme a stěžuje to orientaci.

Současně dáváme námět pro vedení města, zda výhledově nepřepracovat způsob označování ulic tak, aby na
názvech nesoucí jméno byla doplněna informace, o jakou osobnost se jedná.

8 Obecné informace

8.1 Hlášení závad
Upozorňujeme občany, že drobné závady týkající se nepořádku, osvětlení, či drobných závad je v rámci
urychlení řešení vhodné hlásit přímo na:

Webové stránky TSMO https://www.tsmo.cz/hlaseni-zavad/
Speciální stránka města https://hlaseni.olomouc.eu
Mobilní aplikace města "Moje Olomouc"

8.2 PODEZŘELÝ ZÁPACH
Komise sleduje občasný podezřelý zápach podobný pachu sladu, který v závislosti na směru větru obtěžuje již
po léta občany Hodolan a Bělidel.Zápach pochází (pro komisi) od neznámého původce.V případě výskytu
zápachu mohou občané volat havarijní službu České inspekce životního prostředí na telefonní číslo 731 405
265.
Čím více těchto volání bude, tím je pravděpodobnější, že zmíněný úřad bude tomuto případu přisuzovat vyšší



prioritu.

8.3 Ukončení komise
Předseda ukončil jednání v 20.05 hod. Příští jednání KMČ se bude konat ve středu 3. ledna 2024 od 17.30 v
zasedací místnosti Klubu seniorů na ulici Jiráskova 9.

III. SCHVÁLENÍ ZÁPISU č. 12 / 2023

Datum schválení zápisu: 14. 12. 2023 Předseda/předsedkyně KMČ:
Lubič Martin, akad. soch.

Zapsal/a:
Lubič Martin, akad. soch.

Ověřil/a:
Stankuš Miloslav, Ing.


